



2024-2025 တာ်ဘူးမဲ တာ်ဆဲးလီမံလော တာ်အိးထီၣ်လာ ပှကိးဂးအဂီၢ် အလံာ်နံၣ်လံာ်လာ

နံၣ်သီ	တာ်ရဲၣ်တာ်ကျဲအမူး
ယနူအါရံ 5, 2024 ဂီ 9:00 နံၣ်ရံၣ်	တာ်ယုထာ်ကျဲ (School Choice) 2024 တာ်ဆဲးလီမံလော တာ်အိးထီၣ်လာပှကိးဂးအဂီၢ် တာ်တီၣ်ထီၣ်လံာ်ပတံထီၣ်တာ် အိးထီၣ်အဆာကတီၢ်.
ဖူတြူအါရံ 9, 2024 ဟါ 4:00 နံၣ်ရံၣ်	တာ်ဟံပနီၣ်တာ်ဆာကတီၢ်ကတာ်လာတာ်ဆူထီၣ် တာ်ယုထာ်ကျဲ (School Choice) တာ်ပတံထီၣ် “ဘၣ်ဆာဘၣ်ကတီၢ်”
အ့ဖြူ 1, 2024 ဂီ 9:00 နံၣ်ရံၣ် မုာ်လွံာ်နံၣ် အီကူာ် 23, 2024 ဟါ 4:00 နံၣ်ရံၣ်	တာ်တူာ်လိာ် တာ်ပတံမဲခံ (LATE applications) န့ၣ်လီၤ. တာ်ကမဲခံ Late applications မဲလီၤဆုၣ်နီၤမုာ်အိၣ်မဲတာ်အိၣ်ခိးတာ်အစရီလာ်ကွံာ်ဝံအလီၢ်ခံန့ၣ်လီၤ.
မၤရး 18 – 21, 2024	တာ်ဘူးမဲအံၣ်လဲးထြီနံးကျိကွဲမဲခိၣ်တီၤလီၤ (Electronic Random Lottery)
မၤရး 29, 2024 ဟါ 5:00 နံၣ်ရံၣ်ဝံအလီၢ်ခံ	တာ်ယုထာ် တာ်ဘူးမဲ အခိၣ်ထံး 1 တဘျီအစ တာ်ဆူယီဆူမိာ်ပတံဖၣ်အံၣ်မု(လ)ဒီး လံာ်ပတံအ dashboard message box အပူၤန့ၣ်လီၤ. **တာ်ရဲၣ်ကျဲထဲဖၣ်အခိၣ်ထံး 1 တဘျီမဲတာ်စးထီၣ် တာ်ဘူးမဲ အပူၤန့ၣ်လီၤ. တာ်ယုထာ် 2 ဘျီတဘျီဒီး 3 ဘျီတဘျီမဲ တာ်မုာ်ဘၣ်မဲအါထီၣ်ကွဲမဲလံာ်တာ်မဲပုၤတာ်တီၣ်ကျဲအလီၢ်ဆုၣ်နီၤ မဲတာ်အိၣ်ခိးတာ်အစရီပူၤ ဝံအလီၢ်ခံဒီးမဲတာ်ဟံလီၤပှပတံထီၣ်တာ်ဖိလဲအစမဲခံအလီၢ်တစုန့ၣ်လီၤ.
အ့ဖြူ 15, 2024	တာ်ဟံပနီၣ်ဆာကတီၢ်ကတာ်လာတာ်တူာ်လိာ်တာ်လဲလိာ်ဟံလီၤလီၤဆုၣ်နီၤ လာတာ်စးထီၣ် တာ်ဘူးမဲအစတဖၣ်တာ်ဆူမဲလဲလဲမၤရး 29 သီအနံၣ်န့ၣ်လီၤ. တာ်တူာ်လိာ်တာ်လဲလိာ်ဟံ လီၤခိဖျိတာ်ဆာကတီၢ်ကတာ် လာတာ်ဟံဖျါမဲမဲတာ်ယုထာ်အလံာ်ပရူပူၤကဘၣ်တာ်ဟံးန့ၣ်ကွံာ် တဘျီယီဒီးဟ့ၣ်လီၤဆူပှပတံထီၣ်တာ်ဖိမဲအအိၣ်ခိးတာ် လာအမံမုာ်အိၣ်ဖျါမဲမဲတာ်အိၣ်ခိးတာ် အစရီပူၤန့ၣ်လီၤ.
ယု 3 – 28, 2024	တာ်ဆူခိကွဲမဲပှမၤတာ်ဖိ (Employee Student Transfer) တာ်သမံထံဟံဂံာ်ဟံ ကျဲတာ်ဖဲတာ်မဲဒီးတာ်တူာ်လိာ်တာ်လဲလိာ်ဟံလီၤလီၤကျဲအလံာ်ပရူပူၤတဖၣ်လာတာ်ဆူခိဖျါမဲ ဒီးအံၣ်မု(လ)န့ၣ်လီၤ. **တာ်ဟံပနီၣ်တာ်ပတံအဆာကတီၢ်ကတာ်လာ ပှပတံထီၣ်တာ်ဖိ “ဘၣ် ဆာဘၣ်ကတီၢ်” အဂီၢ်မုာ်ဝဲမဲလဲဖူတြူအါရံ 9, 2024 န့ၣ်လီၤ. EST တာ်ပတံမဲခံဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်သးမဲလီၤဆုၣ်နီၤအိၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ.
နံၣ်လီၤကွံာ်ကွဲတဖျါစုာ်စုာ်အပှာ်ယဲၤသန့ၣ်လဲ တာ်မဲနီၣ်မဲယဲၤသးလဲ School Choice မုာ်နံၣ်မုာ်သီတဖၣ်အဂီၢ်	တာ်ဟံပနီၣ်ဆာကတီၢ်ကတာ်လာတာ်မဲနီၣ်မဲယဲၤအဂီၢ် မဲကွဲလာတာ်ယုန့ၣ်လီၤဆုၣ်နီၤလာတာ်ဟံ ဖျါမဲမဲကွဲအပှာ်ယဲၤသန့ၣ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. ပှတဂၤဂၤအလီၢ်ဆုၣ်နီၤလာ “တအိၣ်ဖျါထီၣ်” လာတာ်မဲ နီၣ်မဲယဲၤအဂီၢ် မဲတာ်ဟံပနီၣ်ဆာကတီၢ်ကတာ် လာအဖျါမဲကွဲအပှာ်ယဲၤသန့ၣ်အပူၤတာ်ကဟံး ကွံာ်ဒီးဟ့ၣ်လီၤဆူပှပတံထီၣ်တာ်ဖိလဲအအိၣ်ခိးတာ် မဲတာ်ဟံဖျါလာအဝဲသ့ၣ်အိၣ်မဲတာ် အိၣ်ခိးတာ်အစရီပူၤန့ၣ်လီၤ.
အီကူာ် 30, 2024 ဟါ 4:00 နံၣ်ရံၣ်	တာ်ယုထာ်ကျဲ (School Choice) တာ်တီၣ်ကျဲအတာ်မဲကျဲကျဲကတာ်ဝဲန့ၣ်လီၤ. အဝဲအံၣ်မုာ် အကတာ်တနံၣ်လာတာ်ဟံလီၤကွဲမဲမဲတာ်အိၣ်ခိးတာ်အစရီပူၤဒီးတာ်ပတံထီၣ်မဲခံအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပှပတံထီၣ်တာ်ဖိတဂၤလာ်လာတာ်တဟံလီၤအိၣ်မဲတာ်ဟံပနီၣ်မုာ်နံၣ်သီအံၣ်အပူၤဘၣ်န့ၣ် က ဘၣ်ပတံထီၣ်ကဒါကွဲလဲ တာ်ထီၣ်ကွဲန့ၣ်ဆူညါတဘျီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.